
 
Beretning 2023. 
 
Bestyrelsen i OK HTF aflægger hermed beretning for året 2023. 
 
 
Formanden: (Lars Klogborg) 
 
Året 2023 var et lidt anderledes år for OK HTF, der var ikke så mange DM-medaljer og der 
var ikke lige så mange tilmeldt til de åbne løb. Men vi var mange til divisionsmatcherne: Vi 
afholdt fællesspisning og klubaften om hvilken retning klubben skulle arbejde hen imod. 
Bestyrelsen satte en proces i gang med DGI for at prøve og skaffe flere medlemmer og gøre 
vores hjemmeside mere bruger venlig. (Der arbejdes stadig på det) 
 
Der er blevet arbejdet med og vi har deltaget i følgende ting: 
 

- Påskeløbet 
- Vikingedysten (Arrangør) 
- Divisionsmatch i Hønning (Arrangør) 
- Vi blev i 1. division, i Sydkredsens divisionsmatch. 
- Fællesspisning 
- Klubaften om fremtiden og klubbens retning 
- Condes / Banelægger kursus (3 hverdage) 
- Mange gode træningsløb (tak til banelæggerne) 
- Købt nyt material for de penge vi fik af Norlys 
- Vi vandt Grænsedysten (igen igen igen) 
- Skole orientering / Findveji / Skoleivirkeligheden 
- Sommerløb i Skagen 
- Klubben deltog i Award show i Haderslev kommune (præmier til DM-medaljevindere) 
- DM løb, divisionsmatcher og vi vandt 2. division 
- Grillaften og juleløb 
- Klubben havde 708 starter til stævner og arrangementer i 2023 (statistik i O-service) 
- SM-arrangementer er gennemført alle 4 (SM Nat dog i 2024) 
- Kortrevidering af kort, Pamhule, Stursbøl og Hyttekoppel. 
- Møder i diverse udvalg og kredse, samt med Haderslev kommune 
- Flere møder med Naturstyrelsen (Pamhules fremtid, eventuelt klubhus og 

Østerskoven) 
- Vi forlængede vores sponsoraftale med Frøs i 1 år (2024) 
- Voksenkursus i Sydkredsen 
- Klubben har fået 13 DM-medaljer (Ialt 9 personer har fået medaljer) 
-  

 
Klubben har 121 aktive medlemmer og 26 passive medlemmer med udgangen af 2023. 
Klubben har i 2023 forsøgt at få flere nye medlemmer, men det er en svær ting og ikke så 
nemt. (vi kæmper videre i 2024) 
 
Klubben vil gerne takke alle vores medlemmer for at være en del af vores fællesskabet og 
vores aktiviteter i 2022. Der skal også lyde en stor tak til alle de frivillige, som har fået klubben 
til at fungere på bedste vis. 
 
Jeg vil som formand gerne takke for et lidt stille og arbejdsmæssigt et aktivt år og jeg ser frem 
til alle vores klubaktiviteterne/nye tiltag/åbne løb/flere medlemmer i 2024. 
 
Lars Klogborg 
Formand OK HTF 


